
          
 

Förbundsstyrelsen 

 PROTOKOLL, FS 01/25 
14:e januari 2025 kl 17:00, Teams 
 
 
Närvarande 
 
 
  
 
 
 
Adjungerad 

 
Ramon Malavé, ordf.  
Anja Nordlund, vice ordf. 
Michael Bergman, kassör 
Mia Markkanen  
Jonas Langetz  
Sadik Sadik  
Taija Marimon  
GS Sarah Wennerström Cedercrona 
Javier Escalante 
 

§ 1 Mötets öppnande och val av justerare 
Förslag till justerare: Javier Escalante 
§ 2 Fastställande av dagordning 
§ 3 Föregående Protokoll 10/24 
§ 4 Rapporter  
§ 5 Ekonomi 
5:1 Ekonomi och uppföljning 
5:2 Budget 
5:3 Arvoden och avgifter 
§ 6 Kommitté- och föreningsärenden 
6:1 Medlemsförändringar 
6:2 Ledamot Shobu Ippon-kommittén 
6:3 Förslag om stöd till Domarutbildningar  
6:4 FS Kontaktperson elitverksamheten 
§ 7 Allmänna övergripande ärenden 
7:1 Preliminära Röstlängden 
7:2 Verksamhetsplan 2025 
7:3 Motion 2025:1 
7:4 Stipendiater 2024 
§ 8 Övriga frågor 
§ 9 Nästa möte 
§ 10 Mötet avslutas 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande och val av justerare 
Ramon Malavé hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
Till justerare utsågs Javier Escalante. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Den presenterade dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 3 Föregående Protokoll 10/24 
Förbundsstyrelsen gick igenom protokoll FS10/24. Protokollet godkändes och lades till  
handlingarna. 
 
§ 4 Rapporter  
 
Jonas Langetz, rapporterade från: 
- planeringen av möten med SDF. 
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Michael Bergman, rapporterade från: 
- pågående bokslutsarbete. 
- implementering av egna ekonomisystem, förbundet är nu helt självgående i ekonomihanteringen. 
- från planeringen kring översyn av stadgar samt arrangörsdialog. 
 
Taija Marimon, rapporterade från: 
- sitt arbete kring skolsamverkan och utbildningsmaterial för användning av RF. 
 
Javier Escalante, rapporterade från:  
-sin närvaro på Serie A i Tbilisi, där Sophie Bednarski bärgade hem ett svenskt brons.  
Styrelsen gratulerar! 
 
Anja Nordlund, rapporterade från: 
- projektarbetet kring kartläggning av demokrati och jämställdhet, samt uppdraget att granska stad-
gar mot bakgrund av RFs kod för demokratisk styrning. 
 
Ramon Malavé rapporterade från: 
- sitt deltagande i den samarbetsgrupp som satts samma med övriga kampsportsförbund, 
- att han kommer representera förbundet på Idrottsgalan, på inbjudan av RF. 
 
Sarah W Cedercrona rapporterade från: 
- uttagning på RIG Karategymnasiet, där rekordmånga sökande deltog. 5 nya elever välkomnas HT 
2025. 
-  möte med Japanska ambassaden och dialoger med JKF om ev. samarbeten . 
- ansökningsförfarandet för att bedriva RIG, som nu är gjort för dimensioneringsperioden 2026-2027. 
 
§ 5 Ekonomi 
Föredragande Kassör Michael Bergman 
 
5:1 Ekonomi och uppföljning  
Michael Bergman föredrog en avstämning om utfallet för 2024, styrelsen noterar att budget har  
hållits och bokslutet visar på positivt resultat. 
 
5:2 Förbundsstämman föreslagna avgifter 
Michael Bergman föredrog förslag att presenteras på förbundsstämman ang. oförändrade avgifter 
och arvoden. Styrelsen beslöt godkänna förslaget och uppdrog till Michael Bergman att föredra  
punkten på stämman. 
 
5:3 Budget 2025 
Michel Bergman informerade om pågående budgetarbete. Punkten bordlades i väntan på att budget 
och årsrapporter färdigställs. Beslöts att förslaget därefter skickas ut till FS för vidare granskning. 
 
§ 6 Kommitté- och föreningsärenden 
 
6:1 Medlemsförändringar  
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Styrelsen noterar att följande föreningar begärt utträde pga nedlagd verksamhet:  
- Perstorps Karateklubb. 
 
6:2 Ledamot Shobu Ippon-kommittén 
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Sarah W Cedercrona föredrog ny sammansättning i Shobu Ippon-kommittén. Styrelsen välkomnar 
Tomas Nilsson och önskar lycka till med uppdraget. 
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6:3 Förslag om stöd till Domarutbildningar  
Föredragande Michael Bergman 
Michael Bergman föredrog ett förslag om ekonomiskt stöd till deltagande i domarutbildning.  
Styrelsen beslutade att godkänna förslaget som innebär att ett ekonomiskt bidrag i form av  
kostnadsersättning kan ansökas om resväg är 15 mil eller längre för att delta på domarkurs.  
Alternativen är milersättning, buss eller tåg. I särskilda fall medges flyg.  
För särskilda fall kan en (1) övernattning medges om avståndet mellan hemmet och kurslokal kan 
anse omöjliggöra till- eller hemresa inom rimlig tid.  
Ansökan skall göras till DK i samband med anmälan, och stödet administreras av kansliet. 
 
6:4 FS Kontaktperson elitverksamheten 
Föredragande Michael Bergman 
Michael Bergman föredrog förslag om kontaktpersoner för elitverksamheten.  
Styrelsen beslutade att Ramon Malavé skall vara Förbundsstyrelsens kontaktperson för Landslags-
ledningen och att Sarah W Cedercrona skall vara kontaktperson för RIG Karategymnasiet. 
 
§7 Allmänna övergripande ärenden 
 
7:1 Preliminära Röstlängden  
Föredragande Sarah W Cedercrona 
Sarah W Cedercrona föredrog årsrapportering och den preliminära röstlängden. Styrelsen beslutade 
att publicera den på hemsidan för granskning under en period av två veckor och uppdrog vidare 
handläggning till kansliet. 
 
7:2 Styrelsens verksamhetsplan 2025  
Föredragande Ramon Malavé 
Ramon Malavé föredrog första förslag på verksamhetsplan och styrelsen diskuterade innehållet.  
Beslut bordlades till nästa möte för att ge tid till att färdigställa dokumentet. 
 
7:3 Motion 2025:1 
Föredragande Michael Bergman 
Michael Bergman föredrog den motion som inkommit om att införa öppen klass i Kumite, från 
Bushido Karate Ängelholm. Styrelsen diskuterade motionen och noterar att innehållet i motionen 
inte är att anse om en årsmötesfråga. Detta utifrån att den typen av förändring inte kan beslutas 
utan ett särskilt tillstånd från Kampsportsdelegationen, då förbundets regelverk lyder under Kamp-
sportslagen. Då det därmed medför att årsmötet inte kan besluta i en sådan fråga utan att frångå la-
gen, beslutade styrelsen att rekommendera stämman avslag på motionen och gav i uppdrag till  
Michael Bergman att föredra svar på motionen. 
 
Det är dock styrelsen inställning att förslaget som sådant bör genomlysas och styrelsen beslutade vi-
dare att behandla frågan som fristående från motionen och ställa en remiss till DK, OK och TK, för att 
utröna behov och intresse för öppen klass. 
 
7:4 Stipendiater 2024 
Föredragande Sarah W Cedercrona  
Sarah W Cedercrona föredrog inkomna förslag för stipendiater 2024. Styrelsen beslutade om  
mottagare av Årets Idrottsförening, Årets Idrottsprestation, Årets Ungdom och uppdrog till kansliet 
att kungöra dessa i samråd med mottagarna, vid lämpligt tillfälle digitalt eller vid förbundsstämman 
den 22 mars. 
 
7:5 Sponsorsamarbeten 
Föredragande Ramon Malavé 
Ramon Malavé redogjorde för avtalsförslagen med nya samarbetspartners. Styrelsen beslutade  
fastställa avtalen och välkomnar företagen Moonfyre AB, som ny profilklädesleverantör, och Kaiten 
Sverige AB för tävlingsutrustning till elitverksamheten, med en avtalstid på två år, 2025-2026. 
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§ 8 Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
§ 9 Nästa planerade möte 
Februari 2025, datum TBD. 
 
§ 10 Mötet avslutas 
Ordförande Ramon Malavé tackade alla och avslutade mötet. 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
Sarah W Cedercrona  Ramon Malavé 
 
 
Justerare 
Javier Escalante 
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